
dot. sprawy nr ORM.0003.11.2016 z sesji Rady Miejskiej w dniu 27 stycznia 

2016 r. 

Interpelujący radny: Jan Lange 

dot. wniosku o ustawienie kilku ławek na ul. Hubalczyków w kierunku Szpitala. 

Radny, nawiązując do przyrzeczenia Z-cy Prezydenta Miasta Marka Biernackiego, zwrócił 

uwagę, że jest koniec maja, a mieszkańcy tego rejonu miasta nadal proszą o ustawienie ławek. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Słupska Marek Biernacki) 
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24840.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24840.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/23.html
https://youtu.be/oJI-9iBhoTo?t=4h1m18s

